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Åsa Lundmark /KLK

Från: Stina Engström
Skickat: den 22 oktober 2019 15:49
Till: Kommunstyrelsen
Kopia: Stina Engström
Ämne: Enkel fråga. - 

Enkel fråga till ordförande Iosif Karambotis, socialnämnden. 
 
 

Barnkonventionen blir lag efter nyår.  
Det har varit information för oss politiker och det talas om i media 
osv.  
Finns det någon plan för hur barn/ungdomar inom förvaltningen ska 
nås av informationen? Det är ytterst viktigt att de som berörs också 
får vetskap om barnkonventionen. Tänker extra på de 
familjeplacerade. 
 
 
Skellefteå 2019-10-22 
Stina Engström 
 
 


